

## **REFERAT MØTE 19.9.06**

**HOS:** JLJ

**TILSTEDE:** Gøran, Wendla, Espen og JLJ

**FRAVÆR:** Hanne og Synnøve

### **1 REFERAT**

JLJ Leste referat fra møte 19.8. Ingen merknader.

### **2 MØTE TEKNISK DRIFT**

Espen og JLJ refererte fra møte der formålet var å få de forskjellige etater og avdelinger til å møte samlet og nedfelle alle oppsummeringer og konklusjoner i formelt referat.

Fra kommunen møtte kun 3 hvorav Coralic, trafikkavdelingen forlot møtet etter 15 min..

Ann Charlotte Kristiansen avdeling "tiltak trafikk" visste ikke helt hvor Bydalen var og måtte briefes om problemstillingen de siste 20 år..

Oddbjørn Eng i anleggsavdelingen deltok også.

Primært dreide møtet seg om forsøk på å få gjennomført realistisk testing av gjennomkjøring forbudt.

Dette er mulig nå, fordi Eng har skiltmyndighet så lenge gravearbeidene. For øvrig er det nå blitt statens vegvesen (og ikke politiet) som er skiltmyndighet. IE neppe raskere å få gjennomført nye skilt..

Vi ble lovet kommunalt referat men venter fortsatt ...

### **3 BRYGGERIPLANENE**

Det forlydes at det er sendt nabovarsel for byggestart på bryggeriet. Espen checker med kommunen.

Muligens er tiden nå inne til å arrangere et åpen møte med politikere og administrasjonen for å forsøke å få gjennomslag. ?

### **4 KONTINGENT**

Gøran arrangerer utsendelse av giroblanketter sammen med Synnøve. Vi kombinerer med å skrive en liten kvartalsrapport på øvre del av blanketten. JLJ lager utkast til tekst.

### **5 PARKERING PÅ GRØNTAREAL**

Dag Bakken Sportsveien 22 hadde kontaktet med forespørsel om vellets syn på at han opparbeidet parkeringsplass i grøntribatten når gravearbeidene ferdigstilles.

Wendla og Espen checker

### **6 INFOSTATIV**

Synnøve har påtatt seg å fremskaffe/produsere 3 infotavler. Fremdrift etterlyses....

NESTE MØTE: TIRSDAG 24 OKT kl 2000 hos JLJ

mvh

Johnny

920 12345 - john@jones.no